
BOA.0002.2.12.2022 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR XLVIII/22 

z XLVIII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 24 listopada 2022 r.  

w Bibliotece Publicznej Centrum Kultury Pniewy ul. Wolności 6  

 

XLVIII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 24 listopada 2022 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 24 listopada 2022 r. o godz. 18.54. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 11 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Radna Powiatu Szamotulskiego – Bernadeta Markiewicz 

3. Radny Powiatu Szamotulskiego – Sławomir Chamczyk 

4. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

5. Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

6. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

7. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

8. Sołtysi Gminy Pniewy 

9. Mieszkańcy 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 



6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych.  

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022, w 

tym o wynikach:  

1) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje w zawodzie, z uwzględnieniem działań podejmowanych przez 

szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze specjalnymi potrzebami 

edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których prowadzenie należy do zadań 

własnych jednostki samorządu terytorialnego; 

2) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub 

właściwego ministra  w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, których 

prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego”.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/413/18 Rady Miejskiej 

Pniewy z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie Regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Pniewy.(druk 378/22) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu dla 

celów obliczenia wysokości zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci 

niepełnosprawnych.(druk 379/22) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032”. .(druk 380/22) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2023”. (druk 381/22) 

14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymaniu czystości 

i porządku na terenie Gminy Pniewy. (druk 382/22)  

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 



właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za już 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. (druk 383/22) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Pniewy. (druk 384/22)  

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. (druk 385/22)  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Pniewy na lata 2023 – 2026.(druk 386/22) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. (druk 387/22) 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 388/22) 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy

 Finansowej Gminy Pniewy na lata 2022 – 2032. (druk 389/22) 

22. Interpelacje i zapytania radnych. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia XLVIII 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Radnych Powiatu Szamotulskiego, Skarbnika oraz Sekretarza Gminy, 

pracowników Urzędu Miejskiego, mieszkańców oraz wszystkich obserwujących 

obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny. 



Przewodniczący złożył życzenia solenizantom Januszowi i Zdzisławowi. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 11, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Nieobecni radni: Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Lech 

Stępień. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak poinformował, że 

protokół został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie 

analogowej w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez 

czytania, bądź zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLVII sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Lech Stępień 

 

 

 



4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że wpłynął 

pisemny wniosek Burmistrza Gminy dotyczący wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych. (druk 390/22). Wniosek omówiony został na posiedzeniu 

wspólnym komisji. 

W dalszej kolejności złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

„Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej.” (druk 391/22). Zmiana dotyczy wydłużenia terminu opracowania opinii 

przez poszczególne komisje rady. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu "Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w 

sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych" (druk 390/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Lech Stępień 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu "Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w 

sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej” (druk 391/22)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Lech Stępień 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych.  

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022, w 

tym o wynikach:  

1) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje w zawodzie, z uwzględnieniem działań podejmowanych przez 

szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze specjalnymi potrzebami 

edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których prowadzenie należy do zadań 

własnych jednostki samorządu terytorialnego; 

2) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub 

właściwego ministra  w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, których 

prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego”.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/413/18 Rady Miejskiej 

Pniewy z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie Regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 



wynikających ze stosunku pracy w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Pniewy.(druk 378/22) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu dla 

celów obliczenia wysokości zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci 

niepełnosprawnych.(druk 379/22) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032”. (druk 380/22) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2023”. (druk 381/22) 

14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymaniu czystości 

i porządku na terenie Gminy Pniewy. (druk 382/22)  

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za już 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. (druk 383/22) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Pniewy. (druk 384/22)  

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. (druk 385/22)  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Pniewy na lata 2023 – 2026.(druk 386/22) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. (druk 387/22) 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych. (druk 390/22) 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej. (druk 391/22) 

22. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 388/22) 

23. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy  

 Finansowej Gminy Pniewy na lata 2022 – 2032. (druk 389/22) 

24. Interpelacje i zapytania radnych. 

25. Wolne wnioski i informacje. 



26. Zakończenie. 

 

Przed przystąpieniem do pkt 5 porządku obrad Przewodniczący Rady zwrócił uwagę 

na tryb składania interpelacji i zapytań radnych. Zgodnie z przepisami prawa należy 

składać je w formie pisemnej. Zwrócił się do radnych o przestrzeganie tej procedury.  

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 12 października do dnia 24 listopada 

2022 r. zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu.  

Pytania zgłosili: 

− Radny Marek Wendt o szczegóły spotkania z Marszałkiem Województwa 

Wielkopolskiego, 

− Radna Teresa Smorawska o spotkanie i współpracę z p. Gawrońskim. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Jarosław Przewoźny. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Jolanta Graś 

odczytała wniosek z posiedzenia Komisji z dnia 16 listopada br. – zgodnie z 

załącznikiem nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak przedstawił protokół z 

posiedzenia odbytego w dniu 14 listopada br. Tematem posiedzeń była analiza 

procesu pozyskiwania środków zewnętrznych dla terenów wiejskich, wybór 

lokalizacji, kierunki poszukiwań.  

 



8. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak przedstawił informację Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Szamotułąch  zgodnie z informacją stanowiącą załącznik nr 6 

niniejszego protokołu. 

Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Nowym Tomyślu jeszcze nie wpłynęła. 

 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2021/2022, w tym o wynikach: 

a) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu 

potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie, z uwzględnieniem działań 

podejmowanych przez szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze 

specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których 

prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego; 

b) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub 

właściwego ministra w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, 

których prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego”.  

Kierownik Referatu Oświaty Adrianna Chojan przedstawiła  informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 zgodnie z materiałem i 

prezentacją stanowiącymi załącznik nr 7 i 8 do niniejszego protokołu. 

 

O godz. 16.39 obrady opuściła radna Teresa Smorawska, powróciła o 16.43. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny podziękował w sposób szczególny Kierownikowi i 

zespołowi, który prowadzi sprawy oświaty oraz dyrektorom szkół. 

 

Przewodniczący Rady zapytał o zatrudnienie młodocianych. Odpowiedzi udzieliła 

Kierownik Ref. Oświaty.  

 

O godz. 17.00 Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowił. 

 



Na sesje przybył radny Jacek Siminiak. Skład Rady – 12 osób. 

Przewodniczący poprosił o sprawdzenie kworum. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/413/18 Rady Miejskiej 

Pniewy z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie Regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki 

wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Pniewy.(druk 378/22) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Ref. Oświaty Adrianna 

Chojan. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty,  Kultury i Spraw Społecznych Marek 

Wendt przedstawił pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/413/18 Rady Miejskiej Pniewy z dnia 6 

czerwca 2018 r. w sprawie Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 

pracy w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Pniewy.(druk 378/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 



Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/368/22 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/413/18 Rady Miejskiej Pniewy z dnia 6 

czerwca 2018 r. w sprawie Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Pniewy 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 9 niniejszego protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu dla 

celów obliczenia wysokości zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci 

niepełnosprawnych.(druk 379/22)  

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Ref. Oświaty Adrianna 

Chojan. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty,  Kultury i Spraw Społecznych Marek 

Wendt przedstawił pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu dla celów obliczenia 

wysokości zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci niepełnosprawnych.(druk 

379/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/369/22 

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu dla celów obliczenia 

wysokości zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci niepełnosprawnych 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 10 niniejszego protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i 

wyrobów zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032”. (druk 

380/22) 

Niniejszy projekt uchwały omówiła Inspektor Justyna Czepczyńska. 

 

Radny Marek Wendt zapytał o stosowanie rur azbestowych. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że jeśli nie będzie 

dofinansowania, to do 2032 roku nie zrealizujemy założenia całkowitej ich likwidacji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Jolanta Graś  

poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032”. (druk 380/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/370/22 

w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032” 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 11 niniejszego protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2023”. (druk 381/22) 

Projekt niniejszej uchwały przedstawiła Referent Iwona Nowak. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty,  Kultury i Spraw Społecznych Marek 

Wendt przedstawił pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2023”. (druk 381/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 



Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/371/22 

w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2023” 

Niniejsza uchwała wraz z opinią Rady Pożytku Publicznego stanowi załącznik nr 12 

niniejszego protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymaniu 

czystości i porządku na terenie Gminy Pniewy. (druk 382/22) 

Niniejszy projekt uchwały omówił  Samodzielny Referent Damian Dubiel. 

 

Przewodniczący Rady wskazał na potrzebę przeprowadzenia kampanii 

informacyjnej. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Jolanta Graś  

poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymaniu czystości i porządku na 

terenie Gminy Pniewy. (druk 382/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/372/22 

o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymaniu czystości i porządku na 

terenie Gminy Pniewy 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 13 niniejszego protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

już uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. (druk 383/22 

Niniejszy projekt uchwały omówił  Samodzielny Referent Damian Dubiel. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Jolanta Graś  

poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za już uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. (druk 

383/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/373/22 

o zmianie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za już uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 14 niniejszego protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Pniewy. (druk 384/22) 

Niniejszy projekt uchwały omówił  Samodzielny Referent Damian Dubiel. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak zapytał o wysokość stawek w innych 

gminach.  

Odpowiedzi udzielił Damian Dubiel. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Jolanta Graś  

poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie gminy Pniewy. (druk 384/22).  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/374/22 

w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie gminy Pniewy 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 15 niniejszego protokołu. 

 

O godz. 17.45 obrady opuścił radny Szymon Krawczyk. Skład Rady – 11 osób. 

Przewodniczący poprosił o sprawdzenie kworum. 

 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. (druk 385/22) 

Niniejszy projekt uchwały omówił  Samodzielny Referent Damian Dubiel. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Jolanta Graś  

poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. (druk 385/22).  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, 

Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/375/22 

o zmianie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 16 niniejszego protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Pniewy na lata 2023 – 2026.(druk 386/22) 

Niniejszy projekt uchwały omówiła  Przewodnicząca Gminnej Komisji Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Romana Bilewska. 

 

O godz. 17.48 obrady opuścił radny Zdzisław Sobczyński, powrócił o 17.50 

 

Przewodniczący Rady zapytał, w jaki sposób komisja ocenia problemy związane z 

nadużywaniem alkoholu. 

 

Wyjaśnień udzieliła Przewodnicząca GKPiRPA, wskazując, że problem wzrasta, do 

czego przyczyniła się m.in. pandemia covidowa. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty,  Kultury i Spraw Społecznych Marek 

Wendt przedstawił pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 



uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Pniewy na 

lata 2023 – 2026.(druk 386/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, 

Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/376/22 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Pniewy 

na lata 2023 – 2026 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 17 niniejszego protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. (druk 387/22) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawił Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Eugeniusz Skubiszyński. 

 

W uzupełnieniu Przewodniczący Rady poinformował, ze Komisja Rozwoju 

Gospodarczego wystąpiła z wnioskiem do Burmistrza o stworzenie warunków do 

prowadzenia działalności w świetlicy w Psarskiem. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. (druk 387/22).  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, 

Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Lech Stępień 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/377/22 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 18 niniejszego protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wysokości opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych. (druk 390/22) 

Niniejszy projekt uchwały omówił  Kierownik Ref. GKiOŚ Maciej Wieczorek. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Jolanta Graś  

poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych. (druk 390/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, 

Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/378/22 

o zmianie uchwały w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 19 niniejszego protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej. (druk 391/22) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska  poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

(druk 391/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, 

Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 



Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/379/22 

o zmianie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 20 niniejszego protokołu. 

 

22. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 388/22) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 388/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, 

Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/380/22 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 21 niniejszego protokołu. 

 



23. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2022 - 2032. (druk 389/22) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2022 - 2032. (druk 389/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, 

Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Lech Stępień 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLVIII/381/22 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2022 - 2032 

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 22 niniejszego protokołu. 

 

24. Interpelacje i zapytania radnych. 

Ustnie - radny Jacek Siminiak zapytał o ustalenia co do warunków gwarancji i rękojmi 

oraz sadzenia drzew na terenie parku Sokoła. Są tam martwe drzewa. Kto poniesie 

koszty nasadzenia nowych drzew. 

 



Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak ponownie pouczył o zasadach składania 

interpelacji i zapytań. 

 

Radny Jacek Piechocki odczytał interpelację na piśmie z dnia 24 listopada br. w 

sprawie fotowoltaiki na Szkole Podstawowej w Pniewach. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny poinformował, że w tej sprawie toczy się 

postępowanie prokuratorskie, które wyjaśni te kwestie. 

 

Radny Jacek Piechocki stwierdził, że postepowanie prokuratorskie toczy się w innym 

zakresie i nie ma związku ze złożonym zapytaniem. 

 

25. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak zaproponował odbycie posiedzenia 

wspólnego komisji poświęconego projektowi budżetu w dniu 5 grudnia o godz. 14.00. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny poprosił Kierownika Jacka Korpika o udzielenie 

odpowiedzi na zapytanie radnego Jacka Siminiaka. 

 

Kierownik Ref. IiGP Jacek Korpik wyjaśnił, że martwe rośliny zostały zgłoszone w 

ramach gwarancji. Firma w dogodnym terminie dokona nowych nasadzeń. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny zauważył, że niektórzy radni krótko jeszcze pełnią 

swoje funkcje i być może nie mają wystarczającego rozeznania spraw. 

 

Radny Jacek Piechocki ad vocem. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny wyjaśnił, że kwestie gwarancyjne są uregulowane 

umowami oraz ustawami. 

 

Radny Jacek Siminiak osobiście zadeklarował chęć przy sadzeniu. Dodał, że jeśli 

chcemy sadzić drzewa, to musimy je podlewać.  

 



Burmistrz Jarosław Przewoźny poinformował, że na terenie parku Sokoła jest system 

nawadniania. Poprosił o nie obrażanie pracowników zajmujących się tym tematem. 

 

Radny Paweł Prętki zaapelował do mieszkańców o kontrolę nad psami. Zapytał o 

kwestię węgla. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny poinformował o podpisaniu – na razie jednostronnym 

umowy z firmą PGE Paliwa. Zwróciło się dwóch dystrybutorów, którym przedstawiony 

został projekt umowy. Aktualnie wpłynęło ok. 330 wniosków. 

 

Adam Liszcz podziękował za odrzucenie petycji. Poinformował o nasadzeniach 

drzew w Psarskiem, gdzie wszystkie pousychały. 

 

Zastępca Burmistrza Józef Ćwiertnia odniósł się do interpelacji radnego 

Piechockiego. Instalacja fotowoltaiczna nie jest włączona i nie będzie dopóki nie 

zostaną wyjaśnione wszystkie wątpliwości. 

 

Radna Teresa Smorawska odniosła się do kwestii petycji, wyjaśniając, że sprawa nie 

została odrzucona. Faktem jest, że zgodnie z opinią radcy prawnego, petycja nie 

spełniła wymogów formalnych i Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zmuszona była 

pozostawić ją bez rozpatrzenia. Jednakże Przewodniczący Rady Miejskiej w 

porozumieniu z Przewodniczącym Skarg, Wniosków i Petycji przekazali sprawę do 

zaopiniowania Komisji Rozwoju Gospodarczego, która dokonała wizji i uznała sprawę 

za zasadną. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny wyjaśnił, że w Psarskiem posadzone były drzewa 

miododajne. Zostały zniszczone przez opryski osób nieodpowiedzialnych. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak sprostował wypowiedź mieszkańca w 

kwestii rozpatrywania petycji. 

 

26. Zakończenie 



Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i XLVIII sesję Rady 

Miejskiej uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła             Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

 

 

  


